
 

Ik wil u als eerste danken voor uw antwoord op mijn brief. Door de zomerperiode heb ik 

helaas niet eerder niet kunnen reageren. Dat wil ik nog wel graag. Wellicht is het een goed 

idee om een keer met elkaar in gesprek te gaan op locatie? 

Het goede nieuws is dat de geluidsoverlast mee valt.  

Helaas hebben we inmiddels bij vlagen ernstige stankoverlast. Er is in de hoek van het kleine 

perceel een grote plek ontstaan waar de uitwerpselen enkele centimeters dik liggen, zie ook 

de bij gevoegde foto 1,2 en 3. Op foto 4  kunt u zien hoe dicht de perceel en met name de 

aangekoekte mest  bij de huizen ligt. 

Deze laag van uitwerpselen zorgt voornamelijk bij vochtig en windstil weer voor een enorme 

stank. Met wind verwaait het gelukkig, dus er zijn momenten dat we nog in onze tuin 

kunnen zitten of met het raam open kunnen slapen. Maar het is echt heel vervelend en de 

geur is intens alsof we in de schapenstal staan. Wij hadden van te voren niet verwacht dat 

dit in een weiland zou kunnen gebeuren. U misschien ook niet? 
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Het kleine perceel is duidelijk erg overbegraast. Alle bloemen en kruiden zijn weggevreten, 

alle bomen en struiken zijn tot vreethoogte kaal en op een derde van het perceel groeit 

helemaal niets meer maar ligt dus een dikke laag mest. Overigens geldt dit niet voor het 

grotere perceel dat verder naar achteren ligt.  

Ik heb telefonisch contact gehad met de herder maar die kapte het gesprek af met de 

mededeling dat de schapen niet stinken en stuurde me door naar de andere herder in het 

terrein. Ik vond dat heel vervelend, want alhoewel we er niet continue last van hebben is de 

stank bij vlagen echt heel indringend en ervaren wij er op die momenten veel overlast van. 

 

Ik had nog de volgende vragen na aanleiding van uw brief. 

- Waarom is er gekozen voor een schaapkudde om de landjes niet voor ander beheer, 

bv machinaal maaien eens per jaar. 

- Wanneer komt er dan wel een beheersplan voor de landjes?  

- Wat zijn de kosten van de schaapskudde voor de gemeente per jaar of per contract? 

- Op vraag vier uit vorige brief, heeft u geantwoord dat de bewoners geïnformeerd 

zijn over de Enkeerdbrug, doorfietsroute en de schaapskudde. Ik heb deze nog eens 

gelezen en er werd alleen melding gemaakt van de schaapskudde maar niet wat het 

concrete plan was. Juist daar werd ook gemeld dat de gemeente met aanwonenden 

in gesprek zou gaan en omdat wij verder niets van de gemeente gehoord hebben 

waren we erg overvallen door de komst van de schapen en bleven we met veel 

vragen en zorgen zitten. De informatie in de brief was onvolledig.  

- Bij vraag 6 geeft u aan dat de landjes te drassig zijn om machinaal te kunnen maaien. 

Dit is niet waar, er worden andere nog drassigere (natuur) gebieden wel machinaal 

gemaaid en er zijn in Drenthe bedrijven die u daar mee van dienst kunnen zijn. De 

keuze voor maaien of begrazen zal natuurlijk ook afhangen van welke beheerdoelen 

er op het terrein (komen te) liggen. Vandaar dat ik ook zo benieuwd ben naar het 

beheerplan.  Misschien kunt u ook zonder beheerplan al enig inzicht geven in wat de 

doelen in het gebied zijn?  

- Bij vraag 12 geeft u het antwoord dat het niet mogelijk is om de schapen aan de 

ander kant van de Enkeerdbrug te nacht huisvesten op de percelen daar. Maar ik 

heb begrepen en inmiddels ook gezien dat de nieuwe brug  met behulp van netten 

schaapgeschikt is gemaakt. Waarom is daar dan voor gekozen?  

 

Uiteindelijk hoop ik dat het natuurgebied waar wij aan wonen en waar heel Marsdijk 

recreëert nog lange tijd mooi en aantrekkelijk blijft. Ik zou graag als bewoner betrokken 

worden bij het eventueel opstellen van een beheerplan.  

 

Graag ga ik met u in gesprek over de vragen in mijn brief. Ik hoop ook dat we een oplossing 

kunnen vinden voor de stankoverlast.  Wellicht is het zelfs mogelijk om het (te) kleine 

perceel weer uit de begrazing te halen, of in ieder geval minder intensief te gebruiken? En 

misschien kan de plakkaat poep die er nu ligt uit het perceel verwijderd worden? 

 



 

Ik zie meerdere oplossingen om het gebied goed te beheren en ook Om deze problemen te 

verhelpen wil twee opties voorstellen. 

 

Optie 1,  is om het geld dat verkregen is met de verkoop van het nachtverblijf naast V.V. Leo 

toch een grasveld net over de Enkeerdbrug te verkrijgen. De schapen lopen dan niet over de 

fietsroute, maar kruisen die alleen kort twee keer per dag. 

 

Optie 2 om zodra de schapen op stal staan gelijk de  kleine omheining te verplaatsen naar de 

andere kant van de grote omheining. Deze staat dan veel verder van de huizen af. De 

gemeente er zorg voor draagt dat de achter gebleven plakkaten uitwerpselen worden 

verwijderd uit gebied. Om zo deze indringende lucht van uitwerpseleen en urine in ons huis 

en tuin te voorkomen, en dat flora zich weer kan herstellen. 

 

 

 


